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nenávisti
- CZ24 News | 20. října 2022

SLOVENSKO: Po vraždách na Zámockej ulici v Bratislave sa na Slovensku rozpútal doslova
ošiaľ. Kým zo začiatku šlo len o paušálne pripísanie viny za čin radikalizovaného mladíka
slovenským konzervatívcom, dnes už je pokladaný za vinného každý, kto sa odmieta cítiť
vinný. Vyšetrovanie zďaleka nie je uzavreté, zatiaľ však indície naznačujú, že dvojnásobná
vražda nebola zločinom z nenávisti voči homosexuálom ale vzburou proti systému. Prvým
cieľom strelca bol premiér Heger. Potvrdil to aj šéf polície Hamran. Na zozname strelca
bolo mnoho koaličných ale aj opozičných politikov. Ďalej na tomto zozname možných cieľov
boli aj židia a áno, aj homosexuáli. Hegera sa mladému Krajčíkovi nepodarilo zasiahnuť a
tak zaútočil na ľahší cieľ zo svojho zoznamu – homosexuálov

Snímka z pochodu za odsúdenie nenávisti voči LGBTI komunite v Bratislave

Aj keď dnes je už jasné, že nešlo o zločin z nenávisti vyslovene voči homosexuálom, ale o snahu
zaútočiť na systém ako taký, liberáli naďalej idú svoje a za nebezpečný extrémizmus už považujú aj
želanie, aby sa vedľa zástavy štátnej na štátnych budovách neobjavovala aj zástava dúhová. Dá sa
však virtuálne prostredie, v ktorom sa Juraj radikalizoval, porovnať s konzervatívnou časťou
slovenskej spoločnosti?

Juraj sa aktivizoval v skupine akceleracionalistov. Tento smer sa prejavuje najmä násilným
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presadzovaním extrémne pravicovej ideológie, vychádza z hnutia presadzujúceho nadradenosť bielej
rasy. Najvýraznejším znakom akceleracionizmu je presvedčenie, že násilie je jediná cesta,
ako dosiahnuť stanovené politické ciele. Slovenskí konzervatívci sa naopak sťažujú na
absenciu dialógu.

Vo svojom príspevku na sociálnej sieti dnes minister obrany Jaro Naď však toto
extrémistické pravicové hnutie neprípustne prirovnal k Harabinovi a vlasteneckým stranám
a zaútočil na otca strelca: “Čo sa asi také doma naučil tento jedinec od otca, ktorý sa hlásil k
mnohým nechutným nenávistným (extrémistickým?) názorom nielen Harabina, za ktorého stranu aj
kandidoval, ale aj iných pomýlencov, ktorí na internete vyzývajú k nepokojom, búria proti rôznym
menšinám (nielen ale aj proti LGBTI) a tiež proti politikom či dokonca lekárom kvôli Covidu. Je
naozaj načase, aby boli šíritelia tohto hnusu a nenávisti riešení. Klamú, burcujú ľudí, šíria
nenávisť, vyhrážajú sa všetkým, vrátane smrti. Je čas voči nim konať rázne. Toto nie je
sloboda slova či názoru, toto je nebezpečný extrémizmus, ktorý vedie k hrozným činom.”

Minister Naď vo svojom statuse podsúva verejnosti názor, že strany podobné tej
Harabinovej, sú rovnako nebezpečné, ako extrémistické hnutia v západných krajinách, cez
ktoré sa radikalizoval Krajčík a ktoré vidia násilie ako jediný prostriedok riešenia
problémov v spoločnosti.

A treba povedať, že aj toto je veľmi nebezpečné! Ak má niektorá strana v úmysle podkopať
demokratické zriadenie na Slovensku, už dávno nemala existovať! Buď Naď klame, že si OČTK
plnia svoje úlohy, lebo dovolia, aby u nás existovali strany, ktoré majú v programe násilie,
alebo u nás také strany neexistujú a potom je od ministra viac než bezočivé prirovnávať
Harabinovu stranu k akceleracionizmu.

Spôsob, akým liberáli zneužívajú vraždu dvoch mladých homosexuálov na boj proti názorovým
oponentom má nepríjemnú analógiu v tom, ako Hitler zneužil vraždu nemeckého diplomata v Paríži k
rozdúchaniu nenávisti voči Židom. Viedlo to k povestnej Krištálovej noci, vtedy sa už slušní Nemci
báli zasiahnuť, pretože ak si sám nemal vrchnosťou prepísanú nenávisť, stal si sa objektom nenávisti.
K čomu povedie mediálna hystéria u nás?

Na pozastavenie je vhodná aj jeho poznámka o slobode slova. Naozaj pán minister? Nemáme azda
trestný zákon, ktorý jasne hovorí, že nabádanie k násiliu je u nás trestný čin? Alebo je už konečne
mladý Hodál vo väzbe? Pretože len o odstavec vyššie si minister dovolil napísať toto: “Som
presvedčený, že všetky spravodajské služby, rovnako ako OČTK, si robia v tejto oblasti svoju prácu
zodpovedne.” Možno sú však OČTK slepé na jedno oko, lebo napravo vidia trestný čin aj
sume na šeku pre chudobných, naľavo im však nevadí, ak niekto otvorene napíše: “Budeme
vás strieľať.” Nie je prejavom nenávisti, ak minister obrany nazve skupinu občanov opicami? Pán
minister, budú OČTK stíhať ministra za nenávistný prejav? Nie je toto “nebezpečný extrémizmus,
ktorý vedie k hrozným činom?” Pán minister, ak ste to všetko mysleli vážne, nebude férovejšie
povedať verejnosti, že všetky konzervatívne názory sú od dnes trestné? Lebo podľa miery
honu na konzervatívcov, je to presne to, k čomu nás médiá hlavného prúdu a niektorí
ministri vedú!

Túto jednosmernú a veľmi tesnú uličku tolerancie si všimol aj Milan Kuriak (OĽANO), ktorý dnes
napísal: “Každý život musí mať rovnakú hodnotu. Pani prezidentka prosím vás začnite byť
prezidentkou všetkých ľudí, prestaňte rozdeľovať spoločnosť. Nezneužívajte nešťastie a tragickú
udalosť na zvyšovanie napätia, rozdielov medzi ľuďmi a agendu. Mali by ste sa dištancovať
od nenávistných prejavov a odsudzovať ich z každej strany. Tolerancia nemôže byť iba
jednostranná.”



Milan Uhrík (Republika) dnes zas upozornil, ako pod týmto liberálnym mediálnym tlakom viacerým
politikom mäkne chrbtica: “Necelé 2 dni. Toľko vydržalo premiérovi Hegerovi jeho
“konzervatívne” presvedčenie, kým nechytil aj on do ruky dúhovú vlajočku. Na otočku jeho
názoru stačilo trochu kritiky od novinárov a zopár hejterských komentárov na FB. Človek –
premiér, ktorý by mal byť lídrom národa, pevný ako skala, po pár hodinách mediálneho tlaku zohol
svoju chrbticu ako hadicu. Myslíte, že na tvrdých rokovaniach v politike či v Bruseli sa správa inak?
Nie, pán Heger. Na ochranu tradičných hodnôt a zdravého rozumu nestačí len rapkať “salarabanda –
múdrosť, múdrosť”. Treba sa za ne v kritických chvíľach štátnicky postaviť. Bez dúhovej vlajky v
ruke.”
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